香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

∯ BEA東亞銀行

東亞銀行有限公司 The Bank of East Asia, Limited



服務及貿易業 Servicing and Trading

東亞銀行有限公司於業務及分行營運中推行多項節能減廢計劃,致力減少對環境的影響。公司亦鼓勵持分者採用電子結單等環保措施,一同為環保出一分力。

The Bank of East Asia, Limited strives to minimise its impact on the environment by implementing energy and waste reduction programmes across its operations and branches. The Company encourages its stakeholders to act together for the environment by adopting various environmental measures, like the use of e-statements.



銀行推行分行數碼化計劃,積極推動分行透過無紙化系統進行交易,並利用電子設備向顧客展示服務資訊,減少用紙。

Reducing paper consumption by branch digitalisation which enables the Bank to actively conduct paperless transactions and display information electronically to clients.



改造總部大樓的水冷式冷氣機組及為食堂主要冷氣機組更換 更高效能的型號,節約能源。

Carrying out retrofitting project for water-cooled chillers in the Head Office Building and replacing primary air conditioning units in canteen with model of higher efficiency to achieve energy saving.



於東亞銀行中心的天台花園興建有機農圃,以減少對空調系統的製冷需求,並鼓勵員工接觸大自然。

Establishing a rooftop garden with an organic farm at the BEA Tower to reduce cooling demand on the air-conditioning system and encourage staff to get in touch with nature.